
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. szeptember 26. (18:00-19:21)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

4. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

10. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

11. Demetrovics Hanna                      Vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Sportreferens pályázat(ok) megvitatása és az új sportreferens
megszavazása
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2. Beszámolók

3. Gólyabál végleges jegykonstrukciói
4. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Sportreferens pályázat(ok) megvitatása és az új sportreferens megszavazása

Tóth Cintia megkéri Tóth Dorottyát, hogy olvassa fel minden jelenlévőnek a
beérkezett pályázatokat. Tóth Dorottya a következőkben felolvassa a pályázatokat. Tóth
Cintia ezek után megkéri a jelenlévőket, hogy mondják el a véleményüket a jelentkezőkről.

Ehrenberger Blanka azt mondja, hogy mindkettő tetszett neki, de szerinte fontos
szempont, hogy mivel mindkét jelentkező a Gólyatábor stábjának tagja volt, az ottani
munkájukat is figyelembe venni a szavazás előtt.

Az Elnökség többi tagja felidézi a Gólyatábor eseményeit és a jelentkezők ottani
teljesítményét.

A megbeszélés után Tóth Cintia levezényli a szavazást a 2 jelölt között. A szavazás
eredménye szerint az Elnökség egyhangúlag Bányai Zoránt választotta meg új személyként a
Sportreferensi tisztségbe.

2. Beszámolók

Tóth Cintia felkéri az Elnökség tagjait, hogy számoljanak be az elmúlt hét
eseményeiről.

Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy jelenleg is próbálja elérni a szombathelyi
kirendeltséget, hogy fel tudja venni a kapcsolatot az új Szombathelyi ügyekért felelős
alelnökkel. Továbbá a héten leadta szavazatát Bárkányi Eszterre, mint új potenciális Delegált
koordinátor.

Bölcskei Dalma beszámol arról, hogy vasárnap lezárult az ESN mentor jelentkezés,
hamarosan el is indulhatnak az interjúk. Amint lezajlottak, azután elindítják majd a
képzéseket is. Tóth Cintia megkérdezi Bölcskei Dalmát, hogy hányan jelentkeztek a fenti
pozícióra. Bölcskei Dalma azt válaszolja, hogy a jelentkezések nem az ő címükre érkeztek,
ezért majd csak a képzések elindulásával tud pontos létszámot mondani. Továbbá arról számol
be, hogy ő is leadta a héten a szavazatát Bárkányi Eszterre.

Horváth Szonja arról számol be, hogy szeptember 21-én végül sikerült részt vennie az
EHÖK Gazdasági Bizottsági ülésén, ahol átnézték a SAP táblázatokat. Költségvetésileg jól
állunk, erre az évre 6 Millió Ft-unk van egyelőre, de ebből az összegből a Gólyatábor
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költségei még nincsenek levonva. Azt osztja meg továbbá az Elnökséggel, hogy a HÖK
irodában lévő nyomtató javítása 160 Ezer Ft-ba került, de tervezi, hogy ezen javítás részleteit
felderítse, mert az EHÖK-ön keresztül zajlott le a dolog. Az EHÖK Gazdasági Bizottság
Elnöke arra kérte Horváth Szonját, hogy ha bármiféle gond merül fel a Kft-vel való közös
munka során, akkor mindenképpen keressük fel őt, hogy tudjon a helyzetről és esetleg
segíthessen is. Továbbá azt osztja meg a jelenlévőkkel, hogy szeptember 22-én részt vett a
Gólyahét pénzügyi elszámolásán, ahol ott volt minden személy, aki bármilyen eszközt fizetett
az eseményre.

Szupkay Benedek beszámol arról, hogy ő is részt vett a Gólyahét elszámolásán
Horváth Szonjával. A közösségi média oldalakra pedig rakott ki promót az Animátori
jelentkezés felhívásról, a megpályázható Sportreferensi pozícióról, egy hirdetést az Erasmus
pályázatról és készített egy montázst is. A demonstrátori pozícióra jelenleg lehet jelentkezni.
A következőkben terveznek beszélni a Gólyahét főszervezőivel, hogy összerakják a feedback
formot és hamarosan megrendezésre kerül az első Kommunikációs Bizottság és #mediagroup
találkozó.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy szeptember 22-én részt vett egy
Tanárképzési Bizottsági ülésen, ahol Harangozó Pálmát helyettesítette. A holnapi nap
folyamán is csatlakozik erre a meetingre. A mai napon volt egy találkozója Somogyvári-Korb
Attilával, akivel a tanulmányi ösztöndíjakat nézték meg és beszélték át. Továbbá ma reggel
felkérte Delegált koordinátori pozícióba Bárkányi Esztert, de még várnak a válaszára.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy véget ért a szociális támogatások bírálásának az
időszaka. A pénteki napon korrekciókat intézett, szombaton pedig részt vett egy Szociális és
Ösztöndíjbizottsági ülésen. A kérésére Szupkay Benedek rakott ki posztot a közösségi média
oldalakra a szociális támogatások fellebbezéséről és pontozásáról. Az egyik szombathelyi
hallgató kérelmével kapcsolatban volt egy kis elcsúszás, de már intézkednek a probléma
megoldásán. Lillik Dóra, a Pályázati-és Kollégiumi referens hamarosan visszautazik
Magyarországra, akkorra mindenképpen fognak szervezni egy hivatalos Diákjóléti Bizottsági
ülést.

Gál Anna arról számol be, hogy 21-én részt vett egy összegző főszerkesztői ülésen,
ahol főleg jövendőbeli programokról tárgyaltak. Aranyosy Blankával, a Kulturális referenssel
egyeztetett a Verses Est kitűzött időpontjáról, ami végül október 25-én, kedden kerül
megrendezésre. 26-án volt egy meetingje az ELTE Online főszerkesztőjével, Princz Laurával
arról, hogy az ELTE Press februári eseményét ők fogják megszervezni. Továbbá 25-26-án
megtörtént Csipke Ágnes beavatása a Főszerkesztő helyettesi pozíció rejtelmeibe. Arra kéri
még a jelenlévő Elnökségi tagokat, hogy ha tudnak ajánlani neki potenciális helyet a Verses
Est megszervezésére, akkor azt adják a tudtára.

Tóth Dorottya beszámol arról, hogy 21-én elindult a jelentkezés az Animátori Körbe
és 2 óra alatt be is telt a jelentkezési form. A jelentkezők végső száma 129 lett. Terveztek
ezzel, hogy 120-án több érkezik be, de szerettek is volna bővíteni az Animátor családok
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létszámán, ahol képezik a leendő Animátorokat. A mai nap folyamán Várnai Olivér el is
kezdte készíteni az új Facebook csoportot. Szomorúan jelenti be, hogy az előző héten
csütörtökön kapott egy e-mailt a Velencei Ifjúsági Tábor tulajdonosától, amiben az állt, hogy
hamarosan bezárják a tábort. Azóta is serényen telefonál új helyszínek után. Eddig egy
szolnoki helyet találták a legmegfelelőbbnek. Kicsit drágább az előzőnél, viszont cserébe
lenne fűtésünk. Az előző évi Bevonó tábor 10.700 Ft-ba került, itt körül belül 20.000 Ft körül
jönnénk ki, viszont elég nagy területről lenne szó, 320 fős, szóval nem lenne létszámlimit.
Most kért árajánlatot a szolnoki tábor igazgatójától. Továbbá azt osztja meg az Elnökség
tagjaival, hogy vasárnap lezárult a jelentkezés a Sportreferensi pozícióra és az Animátori
Körbe is.

Téglási Berta tájékoztatja az Elnökség tagjait arról, hogy hogyan áll jelenleg a
Küldöttgyűlés tagok jelentkezése a 2022-es választások alatt.

Tóth Cintia arról számol be, hogy szeptember 26-án részt vett egy EHÖK-ös
Gólyatábor visszajelzéses meetingen, ahol minden kar elmondta, hogy milyen problémákba
ütköztek a tábor ideje alatt. Mindent felírtak, minden el lett könyvelve, amiket mondtak a PPK
részéről. A szerdai napon részt vett EHÖK Elnökségi ülésen, ahol bemutatkozott Eszterhai
Marcell, a HÖOK új Elnökjelöltje. Az új felvételi pontrendszer átváltoztatásról jön hamarosan
ki egy Szenátusi szavazás. Eddig a PPK-n lévő változásokról annyi tudható, hogy minden
szakon marad az emelt érettségi követelmény, kivéve a rekreáció és életmód és a pedagógia
szakokat. Szerdán továbbá volt még egy megbeszélése az OTP Fáy András alapítványával,
akik pénzügyi alapismereti képzéseket tartanak. Rónay Zoltán kötött minket össze velük és az
a céljuk, hogy valamilyen kurzusba bele lehessen építeni az ő képzésüket, hogy aki szeretné,
az el tudja végezni. Fontosnak tartják, hogy a fiatalok tudatosak legyenek ilyen téren a
hitelekkel, vállalkozásokkal, adózásokkal kapcsolatos fontos információkkal kapcsolatban.
Továbbá ő is részt vett Szépréti-Nagy Dorkával a tanulmányi ösztöndíj megbeszélésén és
leadta hivatalosan a jelentkezését a PPK HÖK Elnöki posztjára.

3.Gólyabál végleges jegykonstrukciói

Tóth Cintia közli az Elnökséggel, hogy mik a végleges fejlemények az össz-ELTE
Gólyabáljával kapcsolatban. Az esemény 5000 főre van kalkulálva, de ha túl nagy a
lelkesedés akkor fel lehet tornázni 7500 főre is. A jegyek végleges állása szerint az elsőévesek
számára fenntartott early bird jegyekből 650 db lesz elérhető 3500 Ft-ért. A normál jegyek
szintén az elsőévesek számára 4000 Ft-ba fognak kerülni és 3350 db lesz elérhető. Minden
más felsőbbévesnek 600 db jegy van fenntartva 4500 Ft-ért. Továbbá lesz lehetőség külsős
jegy vásárlására is 5500 Ft-ért, amiből 400 db-ot fognak árusítani.
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Fejes Zsófia azt kérdezi Tóth Cintiától, hogy van-e véglegesítve már előadó, de Tóth
Cintia azt válaszolja, hogy még nem sikerült lefixálniuk.

Szerdán lesz az első hivatalos össz-ELTE Gólyabálos megbeszélés. Az elsőévesek
számára fenntartott early bird jegyek vásárlását október 10-én akarják indítani. Ha valaki
munkát vállal a Gólyabálon, annak a személynek nem kell jegyet vásárolnia.

Horváth Szonja azt kérdezi, hogy mi is lett a pontos dátum, mire Tóth Cintia azt
válaszolja, hogy november 24-e.

4.Egyebek

Gál Anna azt osztja meg az Elnökséggel, hogy szándékukban áll a PPK-s eseményeket
jobban promózni utólagos írásokkal és fotókkal karöltve. Ezzel kapcsolatban tervez beszélni a
könyvtárral és a #mediagrouposok képeivel próbál beszámolókat összehozni.

Szupkay Benedek arról számol még be, hogy a Gólyatáborban összegyűjtött
iskolakezdéshez szükséges adományok sikeresen célba értek.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:21 perckor lezárja.

Budapest, 2022. szeptember 26.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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